
Part 4 Writing

写作题目

假定你是秦皇岛市的一名中学生李华,请根据以下要点向准备来你校作交换生

的英国同学介绍一下位于秦皇岛旅游区著名的河北海滨国家森林公园。

要点:

1.位于秦皇岛市北戴河区,占地 1,600多公顷;

2.森林茂密,栖息着多种珍稀动物,鸟类 380余种,占河北省鸟类总数的 90%多;

3.欢迎游览。

注意:

1.词数 100左右;

2.可适当增加细节,以使行文连贯。

参考词汇:公顷 hectare



思路点拨

体裁 说明文 时态 以一般现在时为主

主题

介绍森林

公园的主

要特色

人称 以第三人称为主

布局
1.简要介绍位置和主要特色;

2.欢迎游览

遣词造句

Ⅰ.用本单元所学单词或短语填空

1. adj.极好的,极大的,难以置信的

2. 对……有吸引力

3. adj.稀少的,珍贵的

4. adj.值得做的;有益的

答案 1.incredible 2.appeal to 3.rare

4.rewarding

Ⅱ.本单元语块、语法运用

1.完成句子

(1)河北海滨国家森林公园在中国是一个极好的旅游景点。

Hebei Coastal National Forest Park is in

China.

(2)它是一个以茂密的森林和大量珍稀动物,特别是各种鸟类资源而闻名的公园。



best known for its thick forest and abundance of

rare animals, especially varieties of birds.

(3)它以其令人叹为观止的美吸引着来自世界各地的游客。

from all over the world with its breathtaking

beauty.

(4)你会发现在这儿的旅行是令人愉快且有益的。

You will your trip here .

答案 (1)an incredible tourist attraction (2)It is a park (3)It appeals to tourists

(4)find;enjoyable and rewarding

2.句式升级

(5)用过去分词作状语改写句子

Hebei Coastal National Forest Park is located in Beidaihe District, Qinhuangdao

City. It is an incredible tourist attraction in China.

Beidaihe District, Qinhuangdao City, Hebei Coastal National

Forest Park is an incredible tourist attraction in China.

(6)用现在分词改写句子

The park covers more than 1,600 hectares and is home to over 380 varieties of

birds.

, the park is home to over 380 varieties

of birds.

(7)用定语从句改写句子



Covering more than 1,600 hectares, the park is home to over 380 varieties of

birds. They account for more than 90% of the whole amount of bird kinds in

Hebei Province.

Covering more than 1,600 hectares, the park is home to over 380 varieties of

birds, more than 90% of the whole amount of bird kinds

in Hebei Province.

(8)用动名词短语作主语改写句子

You should take a walk in such a forest. It is not just a time for relaxation.

in such a forest is not just a time for relaxation.

答案 (5)Located in (6)Covering more than 1,600 hectares (7)which account

for (8)Taking a walk

连句成篇



参考范文

Located in Beidaihe District, Qinhuangdao City, Hebei Coastal National

Forest Park is an incredible tourist attraction in China. It is a park best known

for its thick forest and abundance of rare animals, especially varieties of birds.

Covering more than 1,600 hectares, the park is home to over 380 varieties of

birds, which account for more than 90% of the whole amount of bird kinds in

Hebei Province. It appeals to tourists from all over the world with its

breathtaking beauty.

Hebei Coastal National Forest Park is thought to be a must for bird

watchers. Taking a walk in such a forest is not just a time for relaxation. You

will find your trip here enjoyable and rewarding.

写作积累

话题词汇

(1)wonder n.奇观

(2)heritage n.遗产

(3)a variety of各种各样的

(4)attract many tourists吸引众多游客

(5)be situated in位于

(6)be based on...以……为基础

(7)make a profit 盈利

(8)tourist attractions旅游胜地

(9)be named after...以……命名

(10)take a journey旅游



(11)at home and abroad在国内外

实战演练

( )

假定你是李华,你的家乡 A市最近建立了一个名为“海洋世界”的旅游景点,

请你根据要求为其用英语写一段简短的导游词。

主要内容:

1.地理位置:城市以东大约 20公里;

2.数百种鱼类、贝壳类等海洋生物;

3.欢迎游览。

注意:1.词数 100左右;

2.可适当增加细节,以使行文连贯。



Part 4 Writing 实战演练

One possible version:

Situated some 20 miles east of the city, the Sea World is an incredible

attraction for both the young and the old. It is a theme park well known

for its abundance of marine life. It accommodates hundreds of varieties

of fish, including sharks, dolphins and shelled marine animals. With its

breathtaking marine scenery, the park has attracted more than 100,000

tourists from all over the country since its opening last month.

The Sea World is thought to be a must for marine life lovers. Taking a

walk in this fantastic world is not just a time of relaxation. You will

definitely find your trip enjoyable and rewarding.


